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Skinnarvikens intresseförening  
Styrelsemöte    Protokoll 2024-06-23 

 

 

Plats: Hos Maggan, Blysängen 16  

Närv:  Gunilla Silverberg, Mikael Nyström, Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid 

Cederlund, Jens Lundsten, Margareta Vogel.  

 

1 Mötets öppnande 

Ordf öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2 Val  

Till mötesordförande väljs Gunilla Silverberg, till 

mötessekreterare väljs Margareta Vogel och till justerare väljs 

Mikael Nyström.  

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkännes.  

 

4 Föregående styrelseprotokoll 

Protokoll 2024-05-16 godkännes och lägges till handlingarna. 

 

5 Ekonomi – Jens 

Betalning av vändplatserna, 59 086 kr. Vi kommer att ha ca 40 000 

kvar när midsommar och småarbeten är betalda. Betalande 

medlemmar   st. Kassan uppgår idag till 53 531 kr.  

Bidrag från 2911 från Ronneby kommun. Från Trafikverket 

årligen 26 816 kr. Ca 7442 från Ronneby kommun. Budgeterar 

årligen för ca 30 000 kr i bidrag. 

Diskussion kring kostnadsutveckling för väghållningen. Styrelsen 

kommer att föreslå höjd årsavgift med 100 kr för bebyggd tomt och 

50 kr för obebyggd till årsmötet. 

- 2 nya badstegar behövs på Eneholmsbryggan - tillstyrks.  

- Träolja till Rönnklimpsbryggan, ca 300 kr - tillstyrks.  

- Sand behövs till badplatsen Eneholmen - tillstyrks.  

- Flottar vid Eneholmen behöver ersättas. Bryggföreningarna har 

ansvar för flottarna men SIF kan bidra med materialkostnad. 

Beslutas enhälligt.  

- Badplats vid Osviken: Gösta Oredsson har gett tillstånd till 

badplats i Osviken. Historiskt har det funnits men det är mycket 

arbete med att underhålla. Johan Mathiasson uppskattar att det 
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behövs ca 10 000 kr till sand, samt att tillfarten till båtrampen 

behöver få en annan sträckning så man slipper biltrafik på 

strandområdet. Vi saknar fortfarande en kalkyl på hela 

kostnaden för att upprusta Osviken för att kunna avgöra om det 

är ett rimligt beslut. 

 

6 Vägar – status och löpande underhåll – Reid 

Inte så mkt åtgärder senaste tiden, men det har inte regnat. Noll-

sexton är bra men förhållandet varierar.  

 

Facebooksidan är igång. ”Vägarna i Västra Bökevik (tidigare 

Avlopp och fiber i Bökevik)”. Här läggs information ut av Reid 

med möjlighet att nå medlemmar snabbt med information. 

 

7 Vägarbeten – långsiktigt – Åke 

Vändplatserna klara utom på ett ställe. Skinnarviksvägen ett fel. 

Strömavbrott hos Malms i närheten av där stolpen slogs ner. 

Ansvaret är entreprenörens eller Miljötekniks – men inte 

föreningens. Möjligen fastighetsägarens försäkringsbolag.  

Grus in på Malms tomt som ska rättas till. Materialet ska flyttas, 

kostar några tusenlappar.  

 

I övrigt fungerat bra. Återstående problem är Aspholmsvägen som 

saknar vändplats. Miljöteknik går med på att backa 

Aspholmsvägen ett år till.  

 

Pengar till kvarstående projekt: Aspholmsvägen. Offert inkommen 

men tveksamt om den kommer att hålla. Storleksordningen 50 000 

kr. Bör inrymmas i kommande årsbudget. 

Skinnarviksvägen två gupp, Håanabbsvägen vid Eneholmen – två 

återstående projekt som behöver åtgärdas. Mkt regnande gör att 

vatten rinner över vägarna och dränerar dem. Dränering och 

utfyllnad behövs. 

Dränering på Fåranabbsvägen ska tas med i budgetarbetet. 

Åke avgår vid årsmötet och ny projektansvarig får ta över. 

Åke fortsätter med följande tre åtaganden 1 år till. 

- Vägsamfälligheten i fiskeläget 

- Hjärtstartaren 

- Livbojarna, kontroll och reserver 
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8 Detaljplanen - Gunilla 

Gunilla och Gösta kommer att träffa planarkitekten 25/6. 

Detaljplanen var ju klar trodde vi – men länsstyrelsens normer 

hade ändrats till 3,6 m. Gunilla fick då information om fler 

fastigheter. Det är betydligt fler än de 7 som först nämndes. 

Troligen mer information på tisdag.  

Det som händer för dessa fastigheter är att de ligger kvar i den 

gamla detaljplanen och då innebär det att man inte får bygga så 

stora hus som i den nya detaljplanen.  

 

9 Löpande frågor - Gunilla 

 

- Trafikverket. Jörgen Svensson har fått in många 

uppdateringar/underlag för bidrag. Bidrag baseras enbart på 

antalet åretruntboende med visst avstånd till huvudvägen 

(asfaltsvägen). Fåranabbsvägen har därför inget bidrag.  

- Vildsvinen – inga nya rapporter. 

- Fotbollsplan – Jens har frågat några av de kringboende som inte 

har något att invända. Reid ska nu stämma av med resterande 

kringboende. Gösta är bekymrad över att det är ett sankt 

område. Frågan är hur stor kostnaden blir, om det blir en 

betydande investering kan det behövas årsmötesbeslut. Vi 

behöver ta dit en entreprenör för att få ett pris. Reid tar på sig 

ansvaret att kolla upp med alla kringboende och ber Gösta ta 

kontakt med Kommunal inför nästa möte.  

- Osviken. Johan är ombedd av Gunilla att kontakta Gösta för att 

diskutera omläggning av till/frånfart till båtrampen. Gunilla 

informerar Gösta 25/6 

- Volleybollplan + pengar. Åke har fått ansökan om bidrag. 

Ingvar Lindén har pratat med Mary/Olle och hästägarna och fått 

klartecken att sätta upp volleybollnät på ängen på gamla 

platsen, förutsatt att man tar ner det efter användning. Kostnad 

2150 kr för nät, stolpar, bollar, förvaringsbox. Beviljas enhälligt 

av styrelsen.   

- Dubbla elledningar, information från Olle. Kommer att dras av 

Miljöteknik längs nya vägen, Olle är nöjd, styrelsen har inga 

avvikande synpunkter.   

- HLR-utbildning i sommar. Erik Ljungström håller gärna i 

HLR-utbildning i sommar tillsammans med Åsa Wiberg vid 

Eneholmsbryggan. Det kommer att bli i augusti. Info vid 

årsmötet förhoppningsvis.  

- Arbetsdag – lördag 3 augusti kl 10.00. Spången behöver 

repareras omgående. Reid lägger ut på FB-sidan och ber om 
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hjälp att åtgärda snarast. Plan för arbetsdagen: Röjning och 

förbättring av stigar generellt. Dels de som sköttes förra året. 

Samt Bondestigen, (Bonde-Wiberg), Vitaskärstigen: 

Blysängen/Vitaskär. 6 stigar som behöver ses över. Förbättring 

av sikt. Åke gör anslag och sätter ut på anslagstavlorna, samt 

info på årsmötet.  

- Uppföljning servitut för nya vägen ovanför gården.  

Servitutsrätten till den nya vägen är inte föreningens ansvar och 

vi lämnar därför denna fråga. 

- Ingvar Lindén ansöker om 1700 kr för utrustning som används 

vid seglartävling. Godkännes enhälligt. 

- Ingvar vill ha bord med bänk till Skinnarviksbryggan. Styrelsen 

anser det är bryggföreningens kostnad. 

 

10 Planering för Årsmötet 28 juli kl 10.00 

- lokalen är bokad av Gunilla 

- förslag till kallelse (ska nå medlem 14 d före) bifogas 

- översyn av stadgarna – Åke föredrar frågan om automatiskt 

medlemskap. Bilaga med de beslut som togs föregående årsmöte 

bifogas denna kallelse. 

- möblering, avstämning av röstlängd – styrelsen samlas kl 9 

- styrelsen efter årsmötet 

- Jarl gör powerpoint för mötet 

- Beslut om stadgeändring, 2-a året – Åke  

- Höjning med 100 kr - budget och sammanräkning – Jens 

Jens går inte igenom ekonomi under verksamhetsberättelsen. 

 

Nästa årsmöte 27 juli 2025 kl 10.00. 

 

Skicka med Åkes presentation av vad som är gjort och vad som är 

inplanerat.  

 

Reid och Jens skickar underlag senast måndag 1/7 till 

verksamhetsberättelsen. Margareta skriva rent och förmedla till 

alla.  

 

 

11 Stölder, inbrott och förebyggande arbete 

Reid har pratat med Torsten och Ingela Berg i Trolleboda. 

Åtelkamera fungerar inte så bra. Belysning på bryggor. Kontakt 

med polis och försäkringsbolag. Boende uppmanas: 
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Ha inte saker framme. Ha inte din båt på tomten. Kameror har satts 

upp av de boende i Trolleboda och börjat sättas upp även i vårt 

område av en del.  

Har vi någon som kan prata på årsmötet? Reid undrar om Johan 

Kvist kan prata på årsmötet? 

 

12 Övrigt  

- Hur ser styrelsen ut till hösten? Gunilla och Åke avgår. Jens 

sitter kvar ett år. Jarl sitter 2 år, sedan drar han sig tillbaka och 

hemsidan behöver ny ansvarig till dess. 

   

13 Tidpunkt för kommande möten:  

Konstituerande möte för nya styrelsen 28 juli efter årsmötet. 

 

14 Mötet avslutas 

Ordförande tackar alla för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Bökevik 2024-06-23 

 

Margareta Vogel  

Sekreterare 

 

Gunilla Silverberg  Mikael Nyström 

Ordförande  Justerare 

 


